
 
    Zápisnica z piateho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva,  konaného dňa  

11.  06.  2009 o 17. 00 hod.  na Obecnom úrade v Lužiankach 
––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 
 
Prítomní:  Jozef  Bojda, Jozef Pagačovič, Marián Humenský, Ing.  Marián Vrabec,  Ing. Jozef  
                  Lauko, Ing.  Dušan Spáč 
                  Hlavný kontrolór:  Jozef Hubert 
Neprítomní: Ivan Behúl, Ing. Stanislav Beňo, Ing.  Boris Szorád  
 
1. Otvorenie 
Zasadnutie  zastupiteľstva  otvoril  starosta obce, ktorý privítal prítomných poslancov a hostí. 
Skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní poslanci v nadpolovičnej väčšine a sú uznášania 
schopní.  
 
2. Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 
Poslanci OZ jednohlasne schválili:   
- Overovateľov zápisnice: Jozef  Pagačovič,  Ing. Jozef  Lauko. 
- Návrhovú komisiu v zložení: Jozef Bojda, Ing.  Dušan Spáč,  Marián Humenský. 
- Program piateho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva. 
-  
3. Informatívna správa starostu obce 
Pán starosta prečítal informatívnu správu obce. V správe spomenul čo sa udialo v obci od 
posledného zastupiteľstva.  Prebehli voľby do európskeho parlamentu. V našej obci volilo 
17% voličov. V poslednú májovú nedeľu sa uskutočnilo kultúrne podujatie skladanie mája 
a po ňom zábavný program v KD. V základnej a materskej škole pripravili žiaci 
a pedagógovia program pri príležitosti Dňa detí. Z investičných akcií – prebieha rekonštrukcia 
MŠ – sociálnych zariadení. Pozitívne zhodnotil čistenie ulíc Obežná, Horákova, Švantnerova 
a Nejedlého a najmä prístup pána Billu, ktorý zorganizoval aj mládež na upratovanie. 
 
4. Kontrola plnenia uznesenia 
Jozef Pagačovič vykonal kontrolu plnenia uznesení. 
 
5. Záverečný účet obce za rok 2008 
6. Kontrola plnenia rozpočtu obce za prvý štvrťrok 2009 
Poslanci prerokovali a jednohlasne schválili záverečný účet obce za rok 2008 a kontrolu 
plnenia rozpočtu obce za prvý štvrťrok 2009. 
Pri prerokovaní Ing. Jozef Lauko tlmočil nespokojnosť miestnych podnikateľov so zvýšením 
dane za stavby na ostatné podnikanie v roku 2009. Dane sa zvýšili oproti r. 2008 z 30,- Sk na 
2,5 € t.j. (75,30 Sk).  Sadzba dane sa môže v zmysle zákona upravovať iba k 1. januáru, preto 
chce, aby sa k tomuto dátumu pripravila zmena sadzieb dane za stavby na ostatné podnikanie 
a na zárobkovú činnosť. Poslanec Jozef Pagačovič požiadal, aby podnikateľská komisia 
prešetrila túto informáciu a podalo o tom správu. 
 
7. Dodatok č. 2 k VZN 5/2008  
Pri prerokovaní Dodatku č. 2 k VZN 5/2008 poslanci požadovali doplnenie do dodatku ďalší 
bod, v ktorom na žiadosť občana bude obecný úrad informovať o možnosti uloženia 
stavebného odpadu nad 1 m3 stavebného odpadu za rok na jednu domácnosť. 
Za takto upravený Dodatok č. 2 k VZN 5/2008 hlasovali poslanci:     
Za: 6 (Jozef  Bojda, Jozef Pagačovič, Marián Humenský, Ing.  Marián Vrabec,  Ing. Jozef  
           Lauko, Ing.  Dušan Spáč) 
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Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
8. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2009. 
Hlasovanie: 
Za: 6 (Jozef  Bojda, Jozef Pagačovič, Marián Humenský, Ing.  Marián Vrabec,  Ing. Jozef  
           Lauko, Ing.  Dušan Spáč) 
 
9. Organizačné otázky 
Poslanci prerokovali následovné žiadosti: 
-  Žiadosť hlavného kontrolóra , aby mohol vykonávať podnikateľskú činnosť. 

 Hlasovanie: 
   Za: 6 (Jozef  Bojda, Jozef Pagačovič, Marián Humenský, Ing.  Marián Vrabec,  Ing. Jozef  
              Lauko, Ing.  Dušan Spáč) 
-  Žiadosť občanov o umietnenie spomaľovačov na ulici Počašie, Na Ihrisko, Horákova,         

Obežná, Radošinská. 
   Marián Humenský predseda dopravnej komisie podal stanovisko dopravnej komisie, ktorá    

uvedné žiadosti prešetrila. 
Dopravná komisia zamietla spomaľovače na ulici Počašie a Na Ihrisko a navrhla tam 
umiestniť dopravné značky. 
Hlasovalo sa za návrh dopravnej komisie: 
Za: 1 (Marián Humenský) 
Hlasovalo sa za požiadavku občanov umiestniť spomaľovače na ulicu Počašie a Na Ihrisko: 
Za : 0 
Na Horákovej ulici dopravná komisia  neodporučila spomaľovače.   
Hlasovalo sa za požiadavku občanov umiestniť spomaľovače na ulicu Horákovu: 
Za : 0 
Hlasovalo sa za požiadavku občanov umiestniť spomaľovače na ulicu Radošinskú: 

  Za: 3 (Jozef Pagačovič, Marián Humenský, Ing. Dušan Spáč) 
- Dopravná komisia podala návrh, aby sa umiestnila dopravná značka zákaz vjazdu 

poľnohospodárskym strojom na Obežnú ulicu od cintorína. 
Hlasovalo sa za umiestnenie značky: 
Za: 5 (Jozef Bojda, Jozef Pagačovič, Marián Humenský, Ing.  Marián Vrabec,  Ing.  Dušan 

             Spáč) 
  Proti: 1 (Ing. Jozef Lauko) 
Ďalší návrh dopravnej komisie, aby sa umiestnila dopravná značka zákaz státia pravostranne 
na Obežnej ulici od kostola   a Švantnerovu po most.  
Za: 5 (Jozef Pagačovič, Marián Humenský, Ing.  Marián Vrabec,  Ing. Jozef Lauko, Ing.  
           Dušan Spáč) 

   Proti: 1 (Jozef Bojda) 
- Žiadosť o vybudovanie verejného elektrického osvetlenia a bezdrôtového rozhlasu na 

Korytovskej ulici. 
   Hlasovalo sa za vybudovanie verejného elektrického osvetlenia a bezdrôtového rozhlasu:  
   Za: 6 (Jozef  Bojda, Jozef Pagačovič, Marián Humenský, Ing.  Marián Vrabec,  Ing. Jozef  
           Lauko, Ing.  Dušan Spáč) 
- Žiadosť Jozefa Vilhema o odkúpenie obecného pozemku o výmere cca 20m2 na zhotovenie 

ohrady na predzáhradku. Poslanci navrhli, aby sa pozemok prenajal za 5 € na rok. 
Hlasovalo sa za prenájom: 

   Za: 6 (Jozef  Bojda, Jozef Pagačovič, Marián Humenský, Ing.  Marián Vrabec,  Ing. Jozef  
             Lauko, Ing.  Dušan Spáč) 
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- Žiadosť MUDr. Horváthovej, aby obec zakúpila prístroj na vyšetrenie krvi pre Neštátnu 
ambulanciu pre dospelých. 
Hlasovalo sa za kúpu: 0 

- Žiadosť od Dezidérie Horkovej o vybudovanie – predĺženie Radošinskej ulice. Poslanci 
jednohlasne schválili predĺženie – variant 1. 

- Žiadosť riaditeľky ZŠ o zhotovenie dlažby na vstupné schodište do budovy ZŠ. 
Za zhotovenie dlažby:  5 (Jozef Bojda, Jozef Pagačovič, Marián Humenský, Ing.  Marián 

                                            Vrabec,  Ing.  Dušan  Spáč) 
   Proti: 1 (Ing. Jozef Lauko) 
- Žiadosť obyvateľky Renaty Palovej o poskytnutie finančného príspevku na vybudovaný 

sprchovací kút. Poslanci odporučili, aby sa žiadosť doplnila v zmysle VZN 4/2008 a po 
predložení dokladov sa budú žiadosťou zaoberať. 

- Poslanci ďalej jednohlasne schválili názov ulice na parcele č. 1320/3 „Vodárenská“ 
a súhlasili  so zadaním vypracovania projektovej dokumentácie pre vodovod a plynofikáciu 
na tejto ulici.  

- Poslanci jednohlasne odsúhlasili odmenu vo výške 50,- € pre občana Stanislava Billu, za 
aktívny prístup k mládeži a jej výchove. 

- Poslanci odporučili starostovi, aby sa do projektu riešenia fary a kostola zapracovali 
pripomienky poslancov.  

 
10. Diskusia 
Poslanec Ing. Jozef Lauko upozornil na voľne pohybujúcich psov v obci. Hoci máme platnú 
VZN o podmienkach držania psov na území Obce Lužianky, kde držiteľ  psa  musí viesť psa 
na vôdzke pokiaľ sa pohybuje na miestach kde sú ľudia, nikto to nekontroluje. Poslanci sa 
dohodli, aby sa do budúceho zastupiteľstva pripravili podmienky na miestne zisťovanie psov. 
 
11. Návrh na uznesenie 
Návrh na uznesenie prečítal Jozef Bojda. Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach odsúhlasilo 
uznesenia piateho riadneho zasadnutia OZ. 
 
12. Záver 
Starosta obce poďakoval prítomným poslancom za účasť a ukončil piate zasadnutie OZ 
v Lužiankach. 
 
 
 
 
Overovatelia: 
 
      ___________________                          _____________________ 
                       Ing. Jozef  Lauko                                  Jozef Pagačovič  


